
Rondvraag
Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën d.d. 16 maart 2023

Inleiding:
Doorschuiven Duurzaamheidsagenda 
In de begroting van 2023 is aan onze inwoners beloofd dat de nieuwe 
duurzaamheidsagenda begin 2023 aan de raad wordt voorgelegd. In de lange 
termijnplanning lezen we echter dat de duurzaamheidsagenda, die op de planning 
stond voor 23 maart, is doorgeschoven vanwege andere prioriteiten. 
Het betreft hier alleen nog maar de agenda, daarna moeten er nog concrete plannen 
komen en moeten die nog uitgevoerd worden. 
De SP vindt duurzaamheid heel belangrijk maar wil straks ook nog voldoende tijd 
hebben om deze plannen fatsoenlijk kunnen toetsen op betaalbaarheid en een 
eerlijke verdeling van de lasten en de lusten. 
Tijdens de begroting heeft de SP daarom aangegeven dat we vermoeden dat er te 
weinig geld begroot is om alle ambities te halen. Waarop de wethouder de raad 
meerdere malen verzekerde dat dat niet zo was. 

Vragen:
1. Hoe kan het zijn dat er ondanks dat er voldoende budget is dit toch 

doorgeschoven moet worden? 
2. De duurzaamheidsagenda wordt doorgeschoven omdat we andere zaken 

meer voorrang geven. Welke zaken hebben meer voorrang en hoe hebben 
jullie dit in november over het hoofd kunnen zien? 

3. Is het college nog steeds van mening dat er voldoende budget is? 
a. Ja: mogen we ervan uitgaan dat er geen verdere vertragingen meer 

komen? 
b. Nee: Wanneer komt de wethouder naar de raad met een verzoek voor 

extra geld?
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